

Curriculum Vita

Personal Data:

Name : Nagham Faris Khalil Al-Amory
Date of Birth : 15/12/1977
Gender : female
Marital Status : Married
Nationality : Iraqi
Address : Mosul, Hay Al-Hadbaa, House No. 158/64/324
Telephone : +9647702051973or +9647740871977
e-mail : naghmfaris1977@gmail.com

Present Occupation:

2006 _ to date specialist in Clinical biochemistry/Alkhansaa teaching hospital / Nineveh DOH /Iraq

Degrees (Qualifications):

2001- M.B.Ch.B, College of Medicine, Mosul University.
2006- Master of science in clinical biochemistry College of Medicine, Mosul University

Past Jobs:

2001-2004: Resident House Officer, Mosul Teaching Hospitals,
One – year Obstetrics and Gynecology, general surgery includes causality, orthopedics ophthalmology, ENT.

One – year general medicine , pediatric, coronary unit and RCU.

2004-2006 : Joining Mosul Medical College for the study of master degree in Clinical Biochemistry {student in college of medicine , Mosul university (MSc student)}.

2006 – 2012: Specialist clinical biochemistry in Alkhansaa teaching hospital.

2012 – 2013 : Director of the main lab in Alkhansaa teaching hospital.

2013 – 2018 : clinical biochemistry unite officer in Alkhansaa teaching hospital.

2018 - : Co – director of the main lab in Alkhansaa teaching hospital.

Professional and Scientific Committees:

2007 - Member of specialist committee of laboratory department in Alkhansaa teaching Hospital.

Professional Organizations and NGOs:

2001 – to date: Member, Iraqi Medical Association.

Experiences:

2009 - Participated (submit a research) in the 1st medical conference for diabetes, which was established by Al – Wafaa diabetic center in Mosul

2011 - Participated (submit a research) in the 1st laboratory scientific conference in Nineveh , which was established by DOH/ division of laboratories .

2012 – participated as a lecturer in 2nd laboratory scientific conference in Nineveh , which was established by DOH/ division of laboratories .

2013 – trainer in a training course for laboratories for the graduates of the college of pharmacy and science .

2017 - trainer in a training course for laboratories for the graduates of the college of pharmacy and science .

2018 - trainer in a training course for laboratories for the graduates of the college of pharmacy and science .

2018 – feild supervisor for the Arab board student in obstetric & gynecology.

Honors and Distinction:

{8} Thanks letter from Ninevah DOH.

{5} From ministry of health directed to all employee in DOH .

Publications:

-A research entitled

1 - (some biochemical markers in patient with diabetic peripheral neuropathy) submitted in partial fulfillment for requirements of the degree of Master of science in biochemistry from medical college / mosul university

2 –Usefulness of MDA in patient with diabetic peripheral neuropathy .

3 – Study of some biochemical markers for patient with joint inflammation diseases (arthritis) in Ninavah.

4 – Participating in a research entitled (Knowledge, attitude and practice toward Covid -19 in Mosul city) which is published in the journal of Annals College of Medicine / Mosul.

5 - Beliefs and barriers associated with Covid – 19 vaccination among people attending health institutions in Mosul city .

Academic activity:

*Arrangement, coordination and lecture of courses of training for pharmacist and clinical chemist in Ninavah health directorate 2007 to date.

*Lecturer in medical institute – department of laboratory (Mosul)

Education:

I was educated at primary and secondary school in Mosul city, which is the largest city in the north of Iraq between the years of 1983 and 1995.

I started to study Medicine at the Collage of Medicine in Mosul University in 1995-1996. The medical collage of Mosul is one of the oldest collages in Iraq Being second only to Baghdad Medical Collage . The student are taught almost entirely in English, by the University staff of who have British higher examinations. The course of the M.B.Ch.B. degree included three pre-clinical years in basic Sciences and three years clinical Medicine and surgery at three local Teaching Hospital.

I graduated M.B.Ch.B in 2001 placed twenty-eight (28) out of 188 graduated.

السيرة الذاتية

أولاً : معلومات شخصية :

الاسم واللقب : نغم فارس خليل

تاريخ الميلاد : 1977/12/15

الجنس : انثى

الحالة الزوجية : متزوجة

الجنسية : عراقية

العنوان الدائم : موصل - حي الحدباء - رقم الدار 324/64/158

رقم الهاتف : +9647702051973

البريد الإلكتروني : naghmfaris1977@gmail.com

ثانياً : الوظيفة الحالية :

منذ 2006 الى الان طبيبة اختصاص في الكيمياء السريرية/مستشفى الخنساء التعليمي/دائرة صحة نينوى/العراق

ثالثاً : الشهادات :

(1) 2001 - بكالوريوس طب وجراحة عامة - جامعة الموصل - كلية الطب

(2) 2006 - ماجستير كيمياء سريرية-كلية طب الموصل-جامعة الموصل

رابعاً : الوظائف السابقة :

2001 - 2004 : طبيب مقيم دوري - مستشفيات الموصل التعليمية

2004-2006 : طالبة دراسات عليا ماجستير-كلية طب الموصل-جامعة الموصل

2006 - 2012 طبيبة اختصاص كيمياء حياتية سريرية في مستشفى الخنساء التعليمي

2012 - 2013 مديرة مختبر مستشفى الخنساء التعليمي

2013 - 2018 مسؤولة وحدة الكيمياء في مستشفى الخنساء التعليمي

2018 - وكيل مدير مختبر مستشفى الخنساء التعليمي

خامساً : اللجان المهنية والعلمية :

عضو اللجنة التخصصية للكيمياء السريرية عن مستشفى الخنساء التعليمي

سادسا : الجمعيات العلمية والمهنية :

2001- لحد الآن: عضو نقابة الأطباء العراقية

سابعا : الخبرات:

2009 - المشاركة (تقديم بحث) في المؤتمر الطبي الأول لمرض السكري الذي

أقامه مركز الوفاء للسكري في الموصل

2011 - المشاركة (تقديم بحث) في المؤتمر العلمي المختبري الأول في نينوى

الذي أقامته دائرة الصحة/ تقسيم المختبرات .

2012 - المشاركة كمحاضرة في المؤتمر العلمي المختبري الثاني في نينوى

والذي أقامته دائرة الصحة / شعبة المختبرات.

2013 - مدرب في الدورة التدريبية للمختبرات لخريجي كلية الصيدلة والعلوم .

2017 - مدرب في الدورة التدريبية للمختبرات لخريجي كلية الصيدلة والعلوم.

2018 - مدرب في الدورة التدريبية للمختبرات لخريجي كلية الصيدلة والعلوم.

2018 - المشرف الميداني على البورد العربي في أمراض النساء والتوليد.

ثامنا : التكريم والجوائز:

(8 كتب شكر وتقدير من دائرة صحة نينوى)

(5) كتاب شكر من وزارة الصحة لكل منتسبين دائرة صحة نينوى .

تاسعا : التأليف والنشر :

-البحث الموسوم (بعض المؤشرات البايوكيميائية لمرضى داء السكر المصابين باعتلال

الاعصاب المحيطية) والمقدم كجزء من متطلبات منح شهادة الماجستير في الكيمياء السريرية-

كلية طب الموصل -جامعة الموصل

- بحث بعنوان (HbA1C&MDA in diabetic peripheral neuropathy) ملقى في

مؤتمر الموصل للمختبرات الاول .

- دراسة بعض المؤشرات الكيموحيوية للمرضى الذين يعانون من أمراض التهاب المفاصل

(التهاب المفاصل) في نينوى.

- المشاركة ببحث بعنوان (المعرفة والموقف والممارسة تجاه كوفيد -19 في مدينة الموصل)

منشور في مجلة حوليات كلية الطب / الموصل.

- المشاركة في بحث بعنوان (المعتقدات والمعوقات المرتبطة بالتطعيم ضد مرض كوفيد-19 مراجعي المؤسسات الصحية في مدينة الموصل).

النشاط الأكاديمي:

*ترتيب وتنسيق وإلقاء دورات تدريبية للصيدلة والكيمياء السريرية في دائرة صحة نينوى
* تدريسي في المعهد الطبي - قسم المختبرات (الموصل).

التعليم:

تلقيت تعليمي في المدرسة الابتدائية والثانوية في مدينة الموصل، وهي أكبر مدينة في شمال العراق، بين عامي 1983 و 1995. بدأت دراسة الطب في كلية الطب في جامعة الموصل في 1995-1996. تعتبر كلية طب الموصل من أقدم الكليات في العراق وتأتي في المرتبة الثانية بعد كلية طب بغداد. يتم تدريس الطالب بالكامل تقريباً باللغة الإنجليزية، من قبل تدريسيي الجامعة الذين لديهم شهادات بريطانية عليا. درجة البكالوريوس في الطب والجراحة العامة تضمنت ثلاث سنوات ما قبل السريرية في العلوم الأساسية وثلاث سنوات في الطب والجراحة السريرية في ثلاثة مستشفيات تعليمية محلية. لقد تخرجت من بكالوريوس الطب والجراحة في عام 2001 وحصلت على ثمانية وعشرين (28) من أصل 188 طالب.